
Město Kyjov 

Finanční výbor 

 

 

Zápis z jednání č. 13 

 

 
Datum konání: 8. dubna 2025 

Místo konání:  zasedací místnost Rady města Kyjova, MěÚ Kyjov, č. p. 30 

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Ing. Pavel Berka (od bodu 1.), 

Ing. Jiří Bayer, Ing. Marie Gustyová (od bodu 1.), Ing. Antonín Rajda, 

Ing. Petr Toman, Ing. Petr Valihrach 

Omluveni:  Lukáš Gasnárek, Michal Judas 

Neomluveni: 

Hosté: Kamil Filípek, Daniel Čmelík 

Zapisovatelka: Ing. Marta Frolcová 

Čas jednání: 16.00 – 17.45 hod. 

 

Program jednání: 

1. Kontrola úkolů 
2. Programové dotace roku 2025 
3. Informace z finančního odboru 

 Inventarizace majetku a závazků k 31.12.2024 

 Rozpočtová opatření roku 2025 
4. Různé 

 

Průběh jednání: 

Jednání zahájil a řídil předseda finančního výboru RNDr. Vlastimil Válka. Konstatoval, že je 

přítomno 5 z 9 členů finančního výboru, takže jednání je usnášeníschopné. Dále určil, že 

zapisovatelkou dnešního jednání bude Ing. Marta Frolcová. Zápis budou podepisovat 

(současně ověřovat) dva zvolení ověřovatelé zápisu.  

Ověřovateli zápisu byli zvoleni: Ing. Jiří Bayer a Ing. Petr Valihrach. 

Hlasování:  pro – 5  proti – 0 zdržel se – 0  

Poté předseda FV seznámil přítomné s programem dnešního jednání dle zaslané pozvánky a 

vyzval ostatní členy k podání návrhů na doplnění nebo změnu programu. Nikdo další změnu 

nebo doplnění programu nenavrhl. 
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Pan předseda následně připomněl dnes obdržený podnět p. J. (ze dne 04.04.2025) na 

prověření nájemní smlouvy mezi Městským kulturním střediskem Kyjov (MKS) a nájemcem 

restaurace, který obdržel kontrolní výbor, ale následně jej předal finančnímu výboru. P. 

místostarosta Čmelík konstatoval, že výběrové řízení na provozovatele (nájemce) restaurace 

pořádalo MKS Kyjov jako samostatná právnická osoba (příspěvková organizace města) a 

k případnému provedení kontroly příspěvkové organizace je nutné pověření zastupitelstvem 

města. Dále doplnil, že jako člen výběrové komise si vzpomíná, že při výběru budoucího 

provozovatele byla stanovena dvě kritéria (1. cena nájmu a 2. kvalita a rozsah poskytovaných 

služeb). 

Členové FV krátce diskutovali zaslaný podnět. Vznesli např. připomínku, že se nejedná o 

kyjovského občana a že příslušnost pro případné řešení podnětu by měla být dána 

kontrolnímu výboru.  

 

1. Kontrola úkolů 

 Zjistit podrobnější informace a aktuální stav vymáhání pohledávky manž. E. 

Písemný materiál ke vzniku a aktuálnímu stavu pohledávky manž. E. byl členům FV 

zaslán e-mailem dne 01.04.2025. 

Ing. Bayer navrhl, aby někdo z členů Sedmadvacítky nezávislých Kyjov oslovil manž. E. 

k dobrovolnému plnění. Uvědomuje si, že dle nastavených podmínek nelze v tuto chvíli 

pohledávku nikterak vymáhat, osobní výzva k dobrovolnému plnění by ale mohla být 

úspěšná.  

Na jednání finančního výboru se dostavil Ing. Pavel Berka. Celkový počet přítomných 

členů tedy stoupl na 6. 

Po další diskusi předseda výboru RNDr. Válka přislíbil, že tuto záležitost probere s p. 

starostou a na příštím jednání FV podá informace o výsledku jednání. 

1) Předložit účetní výkazy k 31.12.2024 všech s.r.o. vlastněných městem. 

Účetní výkazy (ve všech případech předběžné) byly členům FV zaslány e-mailem dne 

01.04.2025. 

K tomuto bodu nebyla vedena žádná podrobná diskuse. 

2) Zpracovat srovnání nákladů na el. energii města a jím zřízených příspěvkových 

organizací za roky 2024 a 2023. 

Přehled nákladů na el. energii města a jeho příspěvkových organizací v letech 2023-

2024 byl členům FV zaslán e-mailem dne 01.04.2025. 

Ing. Bayer sdělil, že o toto srovnání požádal v souvislosti s jednáním výboru pro 

energetiku a dotázal se, zda město Kyjov neoslovila nějaká firma s nabídkou soutěžení 

ceny i pro občany. Aktuálně je příklad dobré praxe v Kopřivnici, informace o tom je 

možné dohledat na jejich www. 

Ing. Frolcová, Ing. Gustyová i místostarosta Čmelík shodně sdělili, že tato aktivita již 

byla městem v minulosti realizována. P. místostarosta Čmelík dále doplnil, že v 
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současnosti je město již asi 2 roky členem energetického společenství, které již má také 

kmenového zaměstnance (energetického manažera) a ten by se tímto mohl zabývat. 

Doporučil tento námět přednést na jednání výboru pro energetiku. 

Dále byla vedena diskuse o soutěžení ceny silové elektřiny pro město a jím zřízené 

příspěvkové organizace. V současnosti se toto realizuje většinou v září. Ing. Berka 

doporučil soutěžit již v červnu nebo květnu dle pohybů cen na trhu. 

3) Zjistit podrobnější informace a aktuální stav vymáhání pohledávky za firmou XXX. 

Písemný materiál ke vzniku a aktuálnímu stavu pohledávky za firmou CamSystem 

Group byl členům FV zaslán e-mailem dne 01.04.2025. 

P. místostarosta Čmelík sdělil, že jednání u soudu proběhlo. Na společnost je vyhlášen 

konkurz a pohledávka zřejmě bude nedobytná. Ing. Rajda vyslovil názor, že pokud 

k podané reklamaci nejsou dostupné písemné podklady, můžeme jen těžko věřit 

v úspěšný výsledek.  

Na jednání finančního výboru se dostavila Ing. Marie Gustyová. Celkový počet 

přítomných členů tedy stoupl na 7. 

P. předseda RNDr. Válka se dotázal, o kolik se jednalo kamerových bodů (dva), a navrhl, 

aby bylo zjištěno, zda dodaný materiál je možné ještě vyžít. Ing. Berka požádal o zaslání 

původní smlouvy o dílo. 

Usnesení výboru č. 64 

Finanční výbor bere na vědomí plnění úkolů z minulého jednání. 

Hlasování: pro – 7  proti – 0  zdržel se – 0   

 

2. Programové dotace roku 2025 

Přehled programových i individuálních dotací roku 2025 byl zaslán členům FV společně 

s pozvánkou na dnešní jednání. P. předseda uvedený materiál komentoval. Následně proběhla 

krátká diskuse. Ve srovnání s rokem 2024 je letos určena na programové dotace stejná částka. 

Ing. Berka se dotázal na individuální dotaci pro Charitu Strážnice. Ing. Gustytová vysvětlila, že 

Charita Strážnice převzala činnosti po ukončení provozu společnosti Fénix v Kyjově. Vzhledem 

k datu realizace této změny nemohla Charita Strážnice požádat včas o dotace dle vyhlášeného 

programu, proto je to nyní řešeno individuální dotací. Prostředky na individuální dotaci budou 

rozpočtovým opatřením převedeny z programových dotací.   

Usnesení výboru č. 65 

Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města Kyjova schválit programové dotace na rok 

2025 dle předloženého návrhu. 

Hlasování: pro – 7  proti – 0  zdržel se – 0  

 

3. Informace z finančního odboru 

 Inventarizace majetku a závazků k 31. 12. 2024 
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Ing. Frolcová krátce komentovala Inventarizační zprávu za rok 2024. Finanční výbor 

k předloženým materiálům nediskutoval, nikdo nevznesl žádný dotaz. 

Usnesení výboru č. 66 

Finanční výbor bere na vědomí informace o dokončené inventarizaci majetku a závazků města 

Kyjova k 31.12.2024. 

Hlasování: pro – 7  proti – 0  zdržel se – 0 

 Rozpočtová opatření roku 2025 

Ing. Frolcová nejdříve komentovala jednotlivá rozpočtová opatření pro radu města.  

Ing. Rajda požádal o bližší informace k přípravě projektu Dobíjecí stanice pro elektromobily 

(počet, umístění, možnost připojení do sítě) – RO č. 329. P. místostarosta Čmelík sdělil, že se 

jedná o více než 40 dobíjecích stanic rozmístěných na různých místech Kyjova. Veškerá 

potřebná dokumentace je připravována odborem rozvoje města.  

Ing. Berka se dotázal na důvod organizační změny týkající se oddělení informačních technologií 

– RO č. 335. P. místostarosta Čmelík sdělil, že tato změna byla připravována delší dobu. Dva 

hlavní důvody byly prostorové a personální. Oddělení IT využívá prostory v budově č. p. 1, ve 

které se rovněž nachází kancelář vedoucí odboru Ing. Bc. Grmolcové a kancelář Mgr. Kose, 

který je nyní pověřen vedením této skupiny zaměstnanců a je původní profesí informatik. 

Usnesení výboru č. 67 

Finanční výbor bere na vědomí rozpočtová opatřené projednaná a schválená radou města č. 

320 – 336. 

Hlasování: pro – 7  proti – 0  zdržel se – 0 

Dále Ing. Frolcová okomentovala rozpočtová opatření pro zastupitelstvo města.  

Ing. Bayer požádal o bližší informace k RO č. 414 – Multifunkční hala Bohuslavice. P. 

místostarosta Čmelík sdělil, že zakázka je již vysoutěžena za celkovou cenu 48 mil. vč. DPH. 

Probíhá projednávání žádosti a doplňování podkladů pro dotaci Národní sportovní agentury. 

Pokud budeme úspěšní, bude celková dotace 80 % z uznatelných nákladů. Součástí investice 

je i přístupová komunikace a parkoviště. 

Ing. Berka se dotázal, zda v případě, že město nebude úspěšné s dotací NSA, bude příští rok 

celou investici dofinancovávat z vlastních zdrojů. Ano, p. místostarosta Čmelík to potvrdil. 

Ing. Valihrach se dotázal na projekt Budujeme komunitu od úsvitu do úsvitu – RO č. 412. Ing. 

Frolcová informovala, že v tomto projektu je město Kyjov tzv. partnerem projektu. Hlavním 

nositelem je místní akční skupina Kyjovské Slovácko v pohybu. Dalšími partnery jsou Centrum 

sociálních služeb Kyjov, Educante, Krok a bývalý Fénix. V projektu se jedná o podporu 

komunitní práce a fakultativních sociálních činností. 

Usnesení výboru č. 68 

Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města Kyjova schválit rozpočtová opatření 

k rozpočtu na rok 2025 č. 407 – 414.   

Hlasování: pro – 6  proti – 0  zdržel se – 1 
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4. Různé 

Ing. Valihrach se dotázal na vybírání místních poplatků za odpady a fungování Portálu občana. 

Ing. Frolcová informovala, že k dnešnímu dni poplatek neuhradilo asi 1860 plátců, pohledávka 

činí cca 2,4 mil. Kč, tj. přibližně za 3200 poplatníků. Připomněla, že o rozhodnutí, že již nebudou 

rozesílány složenky plošně všem plátcům poplatku, byli občané informováni samostatným 

letáčkem přiloženým k loňským složenkám. Od začátku roku probíhá informační kampaň 

k Kyjovských novinách, na www a fb stránkách města. Dále Ing. Frolcová přítomným předvedla 

možnosti úhrady prostřednictvím Portálu občana a jeho základní obsluhu. 

Ing. Bayer poděkoval za zaslání podrobných výkazů zisků a ztrát společnosti Lesy města Kyjova 

po střediscích lesy a myslivost. Ing. Bayer vznesl dotaz, proč součet hospodářského výsledku 

(HV) střediska lesů -1.303 tis. Kč a HV střediska myslivost -27 tis. Kč, nedává dohromady 

celkový HV Lesů měst Kyjova s.r.o. -2.881 tis. Kč? Chybí -1.551 tis. Kč? Ing. Gustyová informaci 

doplnila, že se jedná o režijní náklady společnosti, které jsou cca 1,5 mil. Kč, z toho cca 1,2 mil. 

Kč jsou mzdové náklady, zbytek jsou odměny členům dozorčí rady a jednateli. Průběžně je 

středisko myslivost v hospodaření v kladných číslech. 

Přítomní členové FV hospodaření uvedených středisek diskutovali.   

 

Nové úkoly: 

1) Zaslat členům FV původní smlouvu o dílo na realizaci zakázky firmou XXX. 

 

Trvající úkoly: 

1) Zjistit podrobnější informace a aktuální stav vymáhání pohledávky manž. E. – vyzvat 

k dobrovolnému plnění. 

 

Termín dalšího jednání finančního výboru:   út 03.06.2025 v 16.00 h.  

 

V Kyjově dne 08.04.2025 

Zapsala:  Ing. Marta Frolcová 

 

Ověřil:  Ing. Jiří Bayer   ……………………………………… 

 

  Ing. Petr Valihrach  ……………………………………… 

 

Příloha: Prezenční listina 

 

Tento zápis bude zaslán e-mailem všem členům finančního výboru, členům zastupitelstva 

města a tajemníkovi úřadu (dle článku 3 bodu 10. jednacího řádu výborů ZM Kyjova).  


